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Çevre ve Şehircilik Bakanlığı önce eski bakan Mehmet  Özhaseki sonra mevcut bakan  Murat Kurum 
ağzıyla 15 Temmuz darbe girişimi sonrası şehir içinden tahliye edilen askeri birliklerin boşalttığı 
arazilerin ranta açılmayacağını açıklamıştı. Hatta Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın bu 
alanların yeşil alan olması talimatını verdiğini belirtmişlerdi. Fakat bu açıklamaların ardından 
İstanbul’daki tüm askeri araziler birer birer lüks konut ve ticari projeler için imara açıldı. 

“ARAZİLERİ RANT ALANI
OLARAK GÖRMEDİK”

Çevre ve Şehircilik Ba-
kanı Murat Kurum,  2018 
yılı Ekim ayında Esenler’de 
bulunan 47. 
Motorlu Piyade 
Alay Komutanlı-
ğı'nın yer aldığı 
183 dönümlük 
kışlada yapılan 
15 Temmuz Mil-
let Bahçesi'nde 
incelemelerde 
bulunmuştu. O 
ziyarette basına 
konuşan Bakan 
Kurum, askeri arazileri rant 
olarak görmediklerini  ifade 
etmişti. Kurum, “ Hiçbir 
zaman da askeri arazileri biz 
rant olarak görmedik” demiş-

ti.  Bir önceki bakan Mehmet 
Özhaseki’de benzer sözler 
söylemişti. Özhaseki 2017 

yılında, “Sayın Cum-
hurbaşkanımızın 
talimatı var, hepsi 
yeşil alan olacak. 
O konuda kimsede 
ters bir düşünce 
yok” demişti. Her 
iki bakanda askeri 
arazilerin yeşil alan 
olarak kullanı-
lacağını 
vurgula-

sa da uy-
gulamalar 
bunu aksi 
yönünde 
oldu. 

Sözcü gazetesi muhabiri 
İsmail Şahin konu hakkında 
detaylı bir çalışma hazırlamış. 
Şahin,“ İstanbul’da askeri alan 
yağması: tek tek yapılaşmaya 
açılıyor” başlıklı  haberinde 
oldukça detaylı bilgilere yer 
vermiş. İstanbul’da boşaltılan 
tüm askeri arazilerde Emlak 
Konut GYO eliyle projeler 
geliştirildi. Asker araziler yeşil 
alan olmak yerine AVM, özel 
okul, otel, rezidans, lüks konut 

projelerle donatıldı. Çevre ve 
Şehirçilik Bakanlığı tarafından 
son iki bakanının ağzından 
kurumsal olarak yapılan açıkla-
malarda  arazilerin yeşil olarak 
korunacağı belirtilmiş olsa 
da uygulamalarda kurumsal 
tutarsızlık olduğu ortada. Son 
olarak Maltepe, Sancaktepe ve 
Kartal’da ki askeri arazilerde 
imara açıldı. Yeşilden doğayı 
değil, doları anlar olduk. 

n SAYFA 8’DE

YEŞİLDEN DOĞAYI DEĞİL 
DOLARI ANLAR OLDUK

Çevre ve Şehircilik Bakanı 
Murat Kurum

Mehmet Özhaseki

KÜÇÜKÇEKMECE’YE 9. GÜNDÜZ ÇOCUK 
BAKIM EVİ İNŞAASINA BAŞLADI

KEMAL ÇEBİ SÖZÜM SÖZ DEDİ, 

Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi’nin seçim 
vaatleri bir bir hayat buluyor. 
Seçim öncesi vaadi olan ‘Her 
Mahalleye Bir Kreş’ sözünü tu-

tan Başkan Kemal Çebi, ilçede 9. 
Gündüz Çocuk Bakım Evi’ni çok 
yakında Yarımburgaz Mahal-
lesi’nde hizmete açacaklarının 
müjdesini verdi. n 4’TE

DESTEK KESİLİRSE 
KOOPERATİF KURARIZ

Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sanatkar-
lar Odası, bünyesinde bulunan pasta-
neci ve tatlı imalatı yapan esnaflarına 
Susurluk Türk Şeker fabrikasıyla devlet 
destekli yarı fiyatına şeker dağıttı. 
Oda başkanı Sait Yüksek ve Başkan 
Vekili Ünal Yurtlu’nun katıldığı dağıtım 
etkinliği ile esnafın ihtiyacı oranında 
şeker verdiler. n 5’TE

Bağcılar’da çocuk cıvıltıları 
eşliğinde bayramlaşma

Bağcılar’da siyasetçisinden iş adamına 
öğrencisinden muhtarına kadar toplumun 
her kesiminden vatandaşın bir araya geldi-
ği bayramlaşma töreni gerçekleşti. Neşeli 
çocukların gülüşlerinin renklendirdiği 
programda Bağcılar Belediye Başkanı Ab-
dullah Özdemir, minik davetlilere oyuncak 
hediye etti. n 6’DA

Maltepe Belediyesi 
Temizlik İşleri Müdür-
lüğü  ekipleri, İstanbul, 
Esenyurt’da yaşanan 
sel felaketinin ardından 
vatandaşların yardımına 
koştu. n 7’DE

Maltepe’den Esenyurt’a 

yardım eli

İyilik Şampiyonası’nda yüzlerce 
öğrenci aynı anda kitap okudu

Tuzla Belediye Başkanı Dr. Şadi Yazıcı 
tarafından iyilik dağıtılması amacıyla 
Tuzla’dan başlayarak İstanbul’a yayılan ve 
daha sonra da Gençlik ve Spor Bakanlığı 
himayelerinde Türkiye projesine dönüşen 
İyilik Şampiyonası’na katılan lise ve üni-
versite öğrencileri, yeni görevleri için bir 
araya geldiler.  n 6’DA

Esenyurt Belediyesi’nde Belediye meclis 
çoğunluğunu elinde bulunduran AK Parti ve 
MHP grubu, belediye yönetimin getirdiği tüm 
tekliflere ‘Hayır’ diyor. İlçede deprem riski ta-
şıyan binaların yıkılıp yeniden yapılabilmesi-
nin önünü açan uygulama imar planı tadilat 
notu ve ek bütçe talebi AK Parti ve MHP’li 
meclis üyelerinin oylarıyla reddedildi. n 9’DA

ESENYURT’TA DEPREM PLANINA DA EK BÜTÇEYE DE RED!

Srebrenitsa 
Soykırımının 

Şehitleri, 
Kartal’da Anıldı

Kartal Belediyesi, 
Avrupa’nın kalbinde, 
Sırp ordusunun Bos-
na-Hersek’in doğusun-
da bulunan Srebrenit-
sa’yı işgal ederek, 8 
binin üzerinde Boşnak 
sivili katledişinin 
27’nci yılı dolayısıyla 
bir anma programı 
düzenledi. n 7’DE

Dünya Iğdır 
Dernekleri Federasyo-
nu’nun Ankara ziyareti 
önemli buluşmalara 
sahne oldu. Federas-
yon Başkanı A. Hadi 
Akmugan başkanlığın-
daki 16 kişiden oluşan 
heyetin ilk durağı 
TBMM oldu. n 11’DE

IĞDIR 
KAYISISI

TBMM’DE

40 YILLIK 
MÜLKİYET 
SORUNU 
ÇÖZÜLDÜ
Sarıyerlilerin kanayan yarası 
haline gelen, 40 yıldır çözü-
lemeyen tapu ve mülkiyet 
sorunu İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi meclisinde oy bir-
liği ile kabul edildi.  n 9’DA

Akgün: “50-60-70 katlı binaları, 
beton yığınlarını kimler yaptı?”

Kurban Bayramı'nın 1. günü kuvvetli 
yağış sonrasında Haramidere'nin taşması 
nedeniyle Esenyurt ilçesinde bazı ev 

ve iş yerlerini su bastı. Büyükçekmece 
Belediye Başkanı Hasan Akgün “Faturayı 

bayram münasebetiyle il dışında olan İstan-
bul Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın 

Ekrem İmamoğlu’na kestiler. Esas 
sorulması gereken soru da Haramidere 
yatağını imara kimler açtı? Sorgulanması 
gereken budur” dedi.  SAYFA 3’TE

“Otopark varda, 
biz mi park etmiyoruz?”
Sefaköy Halkalı Caddesi’ndeki otopark yetersizliği nede-
niyle zorunlu olarak park yasağı olan yerlere araçlarını 
çeken vatandaşlar cezalardan ve arabalarının çekilme-
sinden bıkmış durumda. Emniyet görevlilerinin de park 
yetersizliğini bildiklerini söyleyen vatandaşlar bu konuda 
esnek ve anlayışlı olmalarını talep ediyorlar.  n 10’DA

SÜMEYRA DUĞAN
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Tarihi yapıların yanı sıra 
sahilleri ve doğal güzelliği 
ile her mevsim büyük ilgi 
gören İstanbul’un Bod-
rum’u olarak nitelendirilen 
Silivri İlçesi’nde bayram ta-
tilini geçiren tatilciler ilçeyi 
doldurdu. n 2’DE

Tatilciler Silivri’ye 

AKIN ETTi



9 günlük Kurban Bayra-
mı tatili Silivri de herkesin 
yüzünü güldürdü. Daha çok 
Marmara illerindeki vatan-
daşlar ve İstanbul’da yaşa-
yan burayı tercih ediyor.
Tatilciler, gündüz sahillerde 
güneşlenip yüzerken, ak-
şam saatlerinde yine sahilde 
olan bar-cafe- restoranlarda 
eğlenerek vakit geçiriyor. 
“GEÇMİŞE YOLCULUK”

Kimisi de Silivri’nin tari-
hi yerlerini gezerek geçmişe 
yolculuk yapıyor. Silivri 
Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz’ın talimatıyla tarihi 
dokusu korunarak yenileme 
çalışması yapılan Kalepark 
Sosyal Tesisleri de ziyaretçi 
akınına uğruyor. Çok sayıda 
sosyal donatının yer aldığı 
tesiste, özellikle açık hava 
müzesi büyük beğeni top-
luyor. Yaklaşık 150 eserin 
sergilendiği müzede adeta 
geçmişe yolculuk yapılıyor. 
Ayrıca İstanbul’un tek ka-
dınlar plajı olan ilçesi Siliv-
ri. Tarihi ve turistik ilçedeki 
oteller ve pansiyonlarda 
rezervasyonlar günler önce-
sinden tam doluluk oranına 
ulaştı. Bayram tatilinin 
başlamasıyla birlikte konak-
lamalı ve günübirlik şekilde 
100 binlerce ziyaretçi ağırla-

yacak ilçede tatilcilerin 
huzur ve güvenliği için 
planlamalar yapılırken, 
çeşitli tedbirler alındı.
“MARKA KENT
 MUTLU SİLİVRİ”

Konaklama yapacak 
vatandaşların güzel bir 
tatil geçirmelerini diledi-
ğini söyleyen Silivri Bele-
diye Başkanı Volkan Yılmaz 
şöyle konuştu: 

 “Silivri’miz 7 bin yıla 
yakın tarihi geçmişiyle bir-
çok medeniyete ev sahipliği 
yapan, tarihi mirası, coğrafi 
konumu, 42 kilometrelik 
sahil şeridi, verimli tarım 
toprakları ve ticaret sahaları 
ile birlikte eşsiz güzellikleri 
bünyesinde taşıyan, antik 
çağlara kadar uzanan geç-
mişi ile Bizans ve Osmanlı 
dönemi tarihsel dokusu 
içinde pek çok eser barındı-
ran bir ilçemizdir. İstanbul 
ve başka illerden gelen gerek 
günü birlik gerekse yazlıkçı 
misafirlerimizi 7’den 70’e 
tüm hemşehrilerimizin 
konforlu bir yaşam sürdüğü 
‘Marka Kent Mutlu Silivri’de 
ağırlamaktan onur duyuyo-
ruz. Bizler 7/24 görevimizin 
başındayız, ihtiyaç halinde 
her zaman yanlarındayız” 
dedi. 

       Tarihi yapıların yanı sıra sahilleri ve 
doğal güzelliği ile her mevsim büyük ilgi 
gören İstanbul’un Bodrum’u olarak nite-
lendirilen Silivri İlçesi’nde bayram tatilini 
geçiren tatilciler ilçeyi doldurdu.

Silivri Recep Kaptan Çeşmesi - 
Silivri Ali Bey Çeşmesi - Silivri Ali 
Paşa Cami-Çantuğa Rum Kilisesi 

(Papazın Kilisesi) - Silivri Murat 
Çeşme -Germiyan Rum Klisesi 
- Silivri Selymbria Kalesi 
-Silivri Alexios Apokaukos 
Kilisesi Sarnıcı-Silivri Fatih 
Cami -Alexios Apokaukos 
Kilisesi -Beşli Yonca Havu-
zu - Silivri Gazitepe Meydan 
-  Havuzlu Çeşme- İncirli 
Çeşme- Yoğurthane Binala-
rı- Silivri Kadıköy- Havuzlu 
Meydan Çeşmesi- Mimar 
Sinan Köprüsü (Sultan Sü-

leyman Köprüsü)- Silivri Piri 
Mehmet Paşa Külliyesi - Silivri 

Selimpaşa Tarihi Evler- Selim-
paşa Yeni Cami – Meryem Ana 
Kilisesi - Sarandi Arhiyeni Rum 
Okulu- Selimpaşa İkizli Çeşme 
Fener (Fanari) Kilisesi - Eksarhia 
Bulgar Ortodoks Kilisesi (Seymen 
Eski Camii)  

TARİHİ YERİ 
OLAN SİLİVRİ’NİN 
ÖNEMLİ YERLERİ

İtfaiye Daire Başkanlı-
ğında yapılan bayramlaşma 
programına İBB Başkan 
Vekili Selçuk Sarıyar, İtfaiye 
Daire Başkanı Remzi Albay-
rak, bölge müdürleri, mü-
dür yardımcıları ve personel 
katıldı.
“KAHRAMAN SIFATINI 
HAKEDEN BİR KURUM”

İBB Başkan Vekili Selçuk 
Sarıyar; “İtfaiyeciler ger-
çekten toplumun yaşadığı 
hemen hemen her afette 
yanında olan ve kahraman 
sıfatını hak eden bir kurum. 
Önemli bir alanda hizmet 
ediyorsunuz. Vatandaşları-
mızın en zor anlarında on-
ların yanında olmak, onlara 
uzanan yardım eli olmak 
çok kutsal bir konu” oldu-
ğunu ve itfaiyeci arkadaş-
ların görevlerini yaparken 
gösterdikleri üstün gayret ve 
çalışmalar dolayısıyla teşek-

kürlerini ilettiğini söyledi. 
Sarıyar; “İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkanımız 
Ekrem İmamoğlu'nun se-
lamlarını sizlere iletiyorum. 
Sizlerin ve ailelerinizin bay-
ramını en içten dileklerimle 
kutluyor, çalışmalarınızda 
başarılar diliyorum” dedi.
“İBB 7 GÜN 24 SAAT 
KESİNTİSİZ HİZMET 
VERİYOR”

Bayramının herkese sağ-
lık, huzur ve mutluluk getir-
mesini isteyen İtfaiye Daire 
Başkanı Remzi Albayrak, gö-
reve geldiği günden bu yana 
itfaiye personeli ile birlikte 
yaptıkları çalışmaları değer-
lendirdi ve yangınsız afetsiz 
günler geçirmeyi diledi. 
Konuşmasının devamında 
Albayrak; “itfaiye, belediye-
nin en önemli birimlerin-
den biri, dolayısıyla itfaiyeci 
arkadaşlarımızın görevle-
rini yaparken gösterdikleri 
üstün gayret ve çalışmalar 
dolayısıyla teşekkürlerimi 
iletiyorum. İstanbul Büyük-

şehir Belediyesi 7 gün 24 
saat kesintisiz hizmet 
veriyor ve ‘Bayramlar ai-
lelerle birlikte yaşanır’. 
Ama bizler mesaileri-
mizin başında hizmet 

etme arzusu ve heyecanı 
içerisindeyiz” dedi.

SARIYAR “İTFAİYECİLER 
KAHRAMAN SIFATINI 
HAKEDEN BİR KURUM”
İstanbul Büyükşehir Belediyesi İBB Başkan Vekili Selçuk 
Sarıyar, Fatih İtfaiye Merkezi'nde personelin kurban 
bayramını kutladı. Sarıyar “İtfaiyeciler gerçekten toplu-
mun yaşadığı hemen hemen her afette yanında olan ve 
kahraman sıfatını hak eden bir kurumdur” dedi.
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Tatilciler Silivri’ye 
akın etti
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Geçtiğimiz gece şiddetini 
artıran sağanak yağış sonucunda 
Esenyurt’ta sel baskını meydana 
geldi. Haramidere’nin taşmasıyla 
birlikte Pınar Mahallesi ve Yeşil-
kent Mahallesi’ndeki evlerin bod-
rum katları sular altında kaldı. 
Esenyurt Belediyesi, meteoroloji-
den gelen şiddetli yağış uyarısının 
ardından taşkın yaşanabilecek 
mahallelerde vatandaşları tek tek 
uyararak olası sel baskınına karşı 
tedbirli olmalarını istedi. Uyarılar 
neticesinde birçok ev sel baskını 
öncesi boşaltılarak can ve mal 
kaybının önüne geçildi. Yapılan 
uyarıların ardından yağışın şid-
detlenmesiyle birlikte su baskının 
meydana geldiği bölgelere intikal 
eden Esenyurt Belediyesi Zabıta 
Ekipleri, taşkından etkilenen dai-
relerde tahliye gerçekleştirdi.
ALINAN TEDBİRLERLE ZARAR 
MİNİMUMA İNDİRİLDİ

Gerekli tüm tedbirleri alan be-
lediye ekipleri, gece saatlerinden 
itibaren sabaha kadar çalışmalara 
devam etti. Esenyurt Belediye 
Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, 
geceden sabaha kadar sahada 
çalışmaları koordine etti. Elli da-
irenin tahliye edildiği çalışmalar-
da, üç aile otele yerleştirildi. Tüm 
ekipleriyle hummalı bir çalışma 
gerçekleştiren Esenyurt Beledi-
yesi, bölgedeki ikram araçlarıyla 
yağmur altındaki vatandaşlara 

sıcak içecek ve yiyecek ikramında 
bulundu. Kot seviyesinin altın-
da kalan ve taşkından etkilenen 
evlerin geçmiş yıllarda yapılan 
yanlış imalatlar ve imar izinleri-
nin bir sonucu olduğunu belirten 
Başkan Bozkurt, gerekli tüm ça-
lışmaları sürdürdüklerini ve dere 
yatağındaki ıslah çalışmalarının 
bir buçuk yıl içinde tamamlana-
cağını söyledi. Saha çalışmasının 
ardından koordinasyon merkezine 
giden Bozkurt, yapılacak çalışma-
ları da yakından takip etti. 
“BÜTÜN EKİP 
ARKADAŞLARIMIZLA SABAHA 
KADAR SAHADAYDIK”

Esenyurt Pınar Mahallesi'nde 
aşırı yağış sonucunda yaşanan 
sel felaketine ilişkin konuşan 
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt, “Esenyurt’un 
önemli sorunlarından bir 
tanesi Haramidere’nin ıslah 
çalışması. Maalesef geçmiş 
yıllarda yanlış imalatlar, 
yanlış imar izinleri ve alt 
yapı yetersizliği yüzün-
den buraya kadar geldi. 
Dün gece saat on bir iti-
barıyla bu haber bizlere 
geldiğinde bütün ekip 
arkadaşlarımız sahada 
oldular, vatandaşları sel 
felaketine karşı uyardı-
lar. Boşaltılması gereken 
daireler boşaltıldı. En 

azından tehlikeli olan yerlerde 
vatandaşlarımız dışarı alındı. 
Sonrasında ekip arkadaşlarımız 
süreci izlediler ve müdahale 
edilmesi gereken yerlerde mü-
dahaleler yapıldı. Sabaha kadar 
saha idik, şimdiye kadar başarılı 
gitti, şimdiye kadar can kaybımız 
yok çok şükür. Çalışmalar devam 
ediyor. Balçıklar vardı temizlendi. 
Çalışma arkadaşımız İBB ekiple-
riyle koordineli bir şekilde sabaha 
kadar işinin başında idi. Bende 
sabaha kadar buradaydım” dedi.

YANLIŞ UYGULAMALAR 

SELE SEBEP
Başkan Bozkurt selzedeleri yalnız bırakmadı

Göreve geldikleri ilk andan itiba-
ren olası su taşkınlarına karşı bölgede 
çalışmalara başladıklarını söyleyen 
Bozkurt, “Yaklaşık 200 metre ileride 
bir dere çalışması var. Dere kesitimizi 
büyüttük. İki yanında da atık suların 
toplandığı iki buçuk metre çapında 
kollektör var. Zira şu anda atık su hat-
ları ile yağmur su hatları birbirine ka-
rışmış durumda. Hepsi derenin içine 
akıyor dolayısıyla dere taştığında sular 
borudan evin içine giriyordu. Bu çalış-
malar bittiğinde evlere su basmasının 
önüne geçmiş olacağız. Bu çalışmanın 
bu alanı geçmesinin 3-4 ayı bulacağını 
düşünüyorum. Bir buçuk yıl içinde 
dere çalışmasının tamamının bite-
ceğini düşünüyorum. Bundan sonra 
Esenyurtlular burada daha rahat nefes 
alacaklar” şeklinde konuştu. 

“ESENYURTLULAR 
DAHA RAHAT 

NEFES ALACAKLAR”

İstanbul’da akşam sa-
atlerinde başlayan ve gece saatleri 

itibariyle şiddetini artıran sağanak yağış 
Esenyurt’ta Haramidere’nin taşmasına neden 

oldu. Gece boyunca sahada olan Esenyurt Bele-
diyesi, su taşkınından etkilenen dairelerde tahliye 

gerçekleştirdi. Ekipler ile birlikte sabaha kadar çalış-
maları yakından takip eden Esenyurt Belediye Başkanı 

Kemal Deniz Bozkurt, “Geçmiş yıllarda yapılan yanlış 
uygulamalar yüzünden bu iş buraya kadar geldi” 

dedi. Bozkurt, yağış uyarısıyla birlikte aldık-
ları önlemler sonucunda herhangi bir 

can ve mal kaybının olmadığını 
bildirdi.

Bölgenin ana sorununa vurgu yaparak çözüm konusunda ger-
çekleştirdikleri çalışmalara değinen Başkan Bozkurt, “Derenin 
ıslah edilmesi lazım, geçmiş yıllarda yapılan yanlış imalatların 

düzeltilmesi lazım. Bununla ilgili zaten biz göreve geldikten 
sonra bu projeyi tadil etmiştik. Yaklaşık 2 kilometrelik 

bir alanda imalat yapıldı. Burada İSKİ ile İGDAŞ'ın 
yaklaşık 2 metrelik bir su isale hattı var, onlarla 

ilgili de deplaseler yapılıyor. Deplaseler yapıl-
dıktan sonra da dere buradan yukarıya kadar 

devam edecek. Kamuoyunun dikkatini bir yere 
çekmek istiyorum. Zaman zaman bazı yer-
lerin imara açılmasına karşı duruyorduk. 
Bazı Kültürevlerin açılmasına ve onların 
kullanımına karşı duruyorduk ve bizi 
kamuoyundaki vatandaşlar yanlış anlasın 
diye birtakım odaklar tarafından yönlen-
dirmeler yapılıyordu. Bu mesele aslında 
can kayıplarının yaşanmaması için ne 
kadar doğru yaptığımızı, bu işlerin ne 
kadar ciddi olduğunu da gösteriyor ama 
sevindirici yanı şu; uyarıları ve kontrol-

leri yaptığımız için bir can kaybı olmadı” 
ifadelerini kullandı.

“GEÇMİŞ YILLARDA YAPILAN YANLIŞ 
İMALATLARIN DÜZELTİLMESİ LAZIM”

Esenyurt'un Pınar ve 
Yeşilkent mahallelerinde Ha-
ramidere'nin taşması sonucu 
meydana gelen su baskınında 
128 ev, 12 iş yeri ve 3 fabrika 
sular altında kaldı. Su taşkın-
lığının meydana geldiği ilk 
andan itibaren bölgeden gün 
içinde 266 su baskını ihbarı 
yapıldı. İstanbul’da sel felaketi 
yaşanırken gözler sahada İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu'nu 
aradı. Ekrem İmamoğlu'nun 
Fethiye Uzunyurt'ta tatilde 
olduğu öğrenildi.
“İBB HİZMETE VE 
DAYANIŞMAYA DEVAM 
EDİYOR”

Ekrem İmamoğlu, sosyal 
medya hesabından yaptığı 
paylaşımda, şu ifadeleri kul-
landı: “İstanbul’a bir gecede, 
ortalama Temmuz yağışının 
5 katı yağış düştü. 3.179 per-
sonelimiz olağanüstü yağışın 
yarattığı sorunlara müdahale 
ettti. Şu an 360 personelimiz 
sadece Haramidere’de çalış-
maya devam ediyor. 3 yıldır 
altyapı çalışması yaptığımız 
hiçbir noktada sorun yaşan-

madı. Bayram günü ikindi sa-
atlerinde ailemle il dışınday-
dım. Sabaha karşı 03.30’dan 
itibaren yağışı takip ettim, 
ekipleri yönettim. 3 binden 
fazla emekçi ve yöneticilerim-
le koordine olduk. İstanbul 
sıra dışı bir yağışı az sorunla 
atlatmıştır. Tüm hemşeh-
rilerime huzurlu bayramlar 
dilerim. Bayramda bile huzur-
suzluk çıkarmak isteyenler de 
yok değil. Onları seçimlerden 
beri sağduyuya davet ediyo-
rum, yılmadan da edeceğim. 
Ülkemizin ve İstanbulumuzun 
kavga ve kötülüğe değil, hiz-
met ve dayanışmaya ihtiyacı 
var. İBB hizmete ve dayanış-
maya devam ediyor.” 
HARAMİDERE YATAĞINI 
RANT UĞRUNA KİMLER, 
NASIL DEĞİŞTİRDİ?

İstanbul’un en dene-
yimli belediye başkanı olan 
Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
basın mensuplarının konu-
ya ilişkin sorusu üzerine şu 
açıklamayı yaptı:  “Kurban 
Bayramı’nın birinci ve ikinci 

günü İstanbul’un Esenyurt 
ve Büyükçekmece ilçelerinde 
aşırı miktarda yağış oldu. Ha-
ramidere taştı ve bu bölgedeki 
vatandaşlarımız zarar gördü. 
Televizyonlara çıkan konuş-
macılar ve bir kesim basın 
mensubu hemen faturayı bay-
ram münasebetiyle il dışında 
olan İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı Sayın Ekrem 
İmamoğlu’na kestiler.”   

Akgün “50-60-70 katlı binaları, 
beton yığınlarını kimler yaptı?”

Kurban Bayramı'nın 1. günü kuvvetli yağış sonrasında Haramidere'nin taşması nedeniyle 
Esenyurt ilçesinde bazı ev ve iş yerlerini su bastı. Büyükçekmece Belediye Başkanı Hasan 

Akgün “Faturayı bayram münasebetiyle il dışında olan İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Sayın Ekrem İmamoğlu’na kestiler. Esas sorulması gereken soru da Haramidere 

yatağını imara kimler açtı? Sorgulanması gereken budur” dedi.

BENİM DE O KİŞİLERE SORUM ŞU:“ 
HARAMİDERE YATAĞINI İMARA KİMLER AÇTI?”

Halkın gözü ve kulağı olan sayın basın mensup-
ları, “Haramidere yatağını rant uğruna kimler nasıl 
değiştirdi? Değiştirilen Haramidere yataklarına 50-60-
70 katlı binaları, beton yığınlarını kimler yaptı? Bu 
sorun bundan sonrada sürekli olarak devam edecektir. 
Esas sorulması gereken soru da Haramidere yatağını 
imara kimler açtı? Sorgulanması gereken budur.” 



Bayramlar özel günlerdir.
Yoksul ve kimsesizlerin korunup akla 

geleceği,
Yardımsever paylaşımcı duygularımı-

zın kabardı günlerdir.
Bu bayramda da yardımsever yanları-

mız çoğalsın…
 
Bütün küskünler barışsın bu bayram...
Üç değil, iki günlük dünyada küs 

olmak, nedir ki?
Sonuçta Dünya bizim irademizle 

dönmüyor,
Güneş bizim için doğmuyor,
Irmakların suyunu veren biz değiliz…
Anlaşamıyorsak yaşadığımız olaylar-

dan,
İçinde bulunduğumuz ortamlardan 

kaynaklanır..
Sevmek zorunda 

değiliz herkesi,
Sevmesek de olduğu 

gibi kabul edelim,
Barışalım yeter…
 Sevgi ve aşk dünya-

daki en büyük güçtür,
Şiddet, bu duygula-

rın eksikliğinden çıkar!
Aşkın özlemini 

çekenlerde kavuşsun bu 
bayram,

Çünkü aşk; tüm 
insanlara yakışan en güzel 
duygudur…

Doya doya,
Kana kana,
Avuç dolusu bir çeşmeden su içer 

gibi..
Hepimize kısmet olsun aşkın şerbeti…
 
Mutluluğun kaynağı evde başlar
Aile sevgimizde artsın,
Karınızın, kocanızın kıymeti sağlıkta 

yaşansın…
Önce eş gelmeli, sonra çocuklar…
Hastane odasına düşmeye görün!
Pijamanızı değiştirecek tek kişi eşiniz 

olacaktır…
İnsana en yakını eşi olmalıdır.
Eşinizden sakladığınız bir sır olmasın,
Gizli, saklı bir dolap çevirmeye değ-

mez inanın,
Üstelik güvenin yıkımı en acı yıkım-

dır…
Sır olacak işler yapmaya,
Yüzüne söylenemeyen sözlerin başka-

sına söylenmesine,
Hiç gerek yok…
 
Saygı duyabilmenin bilinci oluşsun bu 

bayram,
Olduğu gibi kalsın herkes, sonuçta 

kimse değişmeyecektir…
Sağlık olsun
Dostluk olsun.
Mutluluk olsun...
Bayramımız kutlu olsun....[2022]

Bayramımız 
Kutlu Olsun

Son 3 yılda Küçükçekmece 
Belediyesi tarafından Halkalı, 
İnönü, İstasyon, Fatih, Yeni-
mahalle, Kanarya, Atatürk ve 
Tevfikbey Mahallelerinde  top-
lamda 600 öğrenci kapasiteli 8 
Gündüz Çocuk Bakımevi hizme-
te sunuldu. 3-5 yaş arasındaki 
çocukların eğitim hayatına ilk 
adımını atmasında basamak 
görevi gören kreşler, 62 bin 
çocuğun yaşadığı kentte okul 
öncesi eğitime destekte bulu-
narak, kadınların istihdama 
katılmasını da kolaylaştırıyor.
8 GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIMEVI 
VATANDAŞLARIN 
HIZMETINE SUNULDU

Küçükçekmece Belediye-
si Kadın ve Aile Hizmetleri 
Müdürlüğü bünyesinde hayata 
geçirilen Gündüz Çocuk Bakım 
Evleri projesinin ilki; 2019 yı-
lında Tuna Caddesinde bulunan 
Halkalı Merkez Mahallesi’nde 
hizmete açıldı. Yarımburgaz 
Mahallesi’nde inşası süren 9. 
Çocuk Bakımevi de çok yakında 
hizmete sunulacak. Gündüz 
Bakım Evleri, çocuk gelişimi 
konusunda uzman öğretmenler 
ve eğitimciler ile çalışmalarını 
sürdürüyor.
KAYIT YAPTIRACAK ÇOCUKLAR, 
KURAYLA BELIRLENIYOR

3-5 yaş arası çocuklara 
uygun bir fiziki ortam şeklinde 
inşa edilen 8 adet Gündüz Ço-
cuk Bakımevi bünyesinde; oyun 
odası, uyku odası, yemekhane, 
kapalı oyun odası, dış mekan 
oyun alanı, bekleme ve yöne-
tici odası bulunuyor. Gündüz 
Çocuk Bakımevlerinin minik 
öğrencileri, açılan başvurula-
rın ardından yapılan kuralarla 
belirleniyor. n Kent Yaşam

KÜÇÜKÇEKMECE’YE 9. GÜNDÜZ ÇOCUK 
BAKIM EVI INŞAASINA BAŞLADI

KEMAL ÇEBI SÖZÜM SÖZ DEDI, 

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi’nin seçim vaatleri bir bir 
hayat buluyor. Seçim öncesi vaadi olan ‘Her Mahalleye Bir Kreş’ sözünü 
tutan Başkan Kemal Çebi, ilçede 9. Gündüz Çocuk Bakım Evi’ni çok yakın-
da Yarımburgaz Mahallesi’nde hizmete açacaklarının müjdesini verdi.

ÇEBI: EĞITIMDE FIRSAT 
EŞITLIĞI VE TOPLUMSAL 
CINSIYET EŞITLIĞINI ÇOK 

ÖNEMSIYORUM
Eğitimde fırsat 

eşitliği ve toplumsal 
cinsiyet eşitliğini 
sağlamak adına 
“Her Mahalleye Bir 
Kreş” projesini çok 
önemsediğini ifade 
eden Küçükçekmece 
Belediye Başkanı 
Kemal Çebi, “'50 yılı 
aşkın süredir Küçük-
çekmece’de yaşayan 
bir vatandaş olarak 
ilçemin ihtiyaçlarını 
çok iyi biliyorum. 
Bu sebeple ilçemi-
zin en büyük eksiği 
olan kreşler, daha 
Belediye Başkanı 
olarak bayrağı tes-
lim almadan önceki 
en önemli vaadim-
di. Çocukları eğitim 
hayatının ilk ve en 

önemli aşaması 
olan, onları geleceğe 
emin adımlarla ha-
zırlayan okul öncesi 
eğitimdir. Ayrıca 
kadınların, çalış-
ma yaşamında hak 
ettikleri gibi daha 
fazla yer alabilmele-
ri için çocuk bakım 
ve eğitim hizmet-
lerinin yaygınlaş-
tırılmasının yanı 
sıra iş ve özel yaşam 
dengesi yolunda bu 
proje apayrı bir yer 
ediniyor. Bu an-
lamda ilçemizde 9. 
Çocuk Bakımevini 
Küçükçekmecelilerle 
buluşturacak olma-
nın mutluluğunu ve 
heyecanını yaşıyo-
rum” diye konuştu.
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Mustafa 
ÇIFCI

AŞK YAZARI



ODAMIZ BİZİ BİZDE ODAMIZI 
HATIRLAMIŞ OLDUK

 Esnafa destek amacıyla gerçekleştirilen 
yarı fiyatına şeker verme etkinliğinden 
yararlanan esnaf ise çok memnun olduk-
larını dile getirdi. Uzun yıllardır odaya 
üye oluğunu söyleyen bir esnaf ise, yıllar 
sonra esnaf odasının farkına vardım. 
Bizlere piyasaya oranla yarı fiyatına verilen 
şeker bizler için tabiki çok önemli. Ama en 
önemlisi odamızın varlığını gördük, oda-
mız bizi, bizde odamızı hatırladı.” dedi
 VATANDAŞIN ALIM GÜCÜ, 
ESNAFIN CİROSU DÜŞTÜ

Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası, üyesi bulunan pastaneci ve pas-
tacıların imalatta kullandıkları şekerin 
maliyetinin yarısının devlet desteği ile 
karşılanması imkanından faydalanabilme-
si için çalışma yaptı. Pastane ve tatlıcı es-
nafının en önemli ürünü olan şekerin girdi 
maliyetlerinin yükselmesi işletmeleri çok 
zor durumda bırakıyor. Artan maliyetler 
fiyatlara yansıyor, bu da vatandaşın alım 
gücünü ve esnafın cirosunu etkiliyor.
“BÜYÜK DESTEK VE RAHATLIK OLUŞTU”

Bu durumu sübvanse etmek için verilen 
desteği üyelerine duyurup yararlanmala-
rını sağlayan Sefaköy Birleşik Esnaf Odası 
Başkanı Sait Yüksek konu hakkında şu 
açıklamayı yaptı: “Pastaneciler odası yeni 
bir çalışma başlatmıştı.  Üye esnaflarının 
kullandığı en büyük gider kalemi olan 

şeker teminini devlet katkısıyla ucuza 
alınmasını sağlamıştı .Bu odanın ardın-
dan İstanbul’daki 153 oda arasında ilk kez 
biz bu desteğin sağlanması için çalışma 
başlattık. Esnafımız için büyük bir destek 
ve rahatlık oluştu.

Fabrikadan aldığımız şekeri  yarı fiyatı-
na esnafımıza temin ediyoruz.  Geri kalan 
bedel devlet tarafından karışlanıyor.  50 
kilogramlık şeker çuvalı piyasada 1100-
1400 arası değişiyor.  Devlet esnafın şeker 
maliyetinin yüzde 50’sini karşılıyor. Bu 
önemli bir destek. Biz üyelerimizi devlet 
desteğinden faydalanması için bilgilen-
dirdik. Gerekli evrakların hazırlanması ve 
başvuru yapılması için çalışma yürüttük.
ESNAF YARI YARIYA KAZANÇLI

 Şuan 20 esnafımız bu desteği aldı. 20 
ton şeker dağıtımını yaptık. Biz istiyoruz 
ki destek koşullarına uygun olan tüm 
pastaneci ve tatlıcı esnafımız yararlansın. 
Koşullara uygun bir üyemiz dahi bilgi 
sahibi olamaz, destekten yararlanamaz ise 
biz çok üzülürüz. 2 gündür şeker fabrika-
sına kamp kurduk. Üyelerimizin vekaleti 
ile gidip şekerlerin sevkiyata hazırlanması 
aşaması dahil takipçi olduk. Çuval başına 
yarı yarıya kar yapıldı.  Kapasite raporu 
olmayan için durum böyle. Birde  kapasite 
raporu olan esnaflarımız var. O esnafları-
mızın 50 kilogramlık 40 çuval alma hakkı 
var. 40 çuvalda toplam 20 çuval kazançları 
olacak.

n Emine  DUĞAN- KENT YAŞAM

KÜÇÜKÇEKMECE- Sefaköy Birle-
şik Esnaf ve Sanatkarlar Odası, 
bünyesinde bulunan pastaneci 
ve tatlı imalatı yapan esnaf-
larına Susurluk Türk Şeker 
fabrikasıyla devlet destekli 
yarı fiyatına şeker dağıttı. Oda 
başkanı Sait Yüksek ve Başkan 
Vekili Ünal Yurtlu’nun katıldığı 
dağıtım etkinliği ile esnafın ih-
tiyacı oranında şeker verdiler. 
Küçükçekmece Söğütlüçeşme 
Mahallesinde gerçekleştirilen 
şeker dağıtım programında 
oda üyesi olan ve şeker tale-
binde bulunan tüm esnafa 
şeker verdiler. 

DESTEK KESİLİRSE 

KOOPERATİF KURARIZ

İleri de devlet desteği kesilirse eğer 
biz bu çalışmayı rafa kaldırmayacağız. 
Esnafımıza kazandırmaya devam edeceğiz. 
Sektöründe şeker kullanan 210 üyemiz 
var.  O üyelerimizle birlikte gerekirse 
kooperatif kurarız. Burada  ihtiyaç duyup 
duymamamız önemli. Önce şeker sonra 
un ihtiyaçlarını karşılayabileceğimiz bir 
kooperatifin alt yapısını oluşturacağız. Tabi 
bu çalışmamız kıraathaneler içinde geçerli. 

Onlarında çay ve şeker ihtiyaçlarını koo-
peratif üzerinden temin etme düşüncemiz 
var. Sefaköy Birleşik Esnaf Odası’nda yeni 
bir dönemde yeni bir  anlayış hakim olacak.  
Üyemize kazanımını geri kaybettirmeye-
ceğiz. Kooperatif olunca destek kapsamını 
genişleteceğiz.  Odamız, devamlı esnafının 
yanında olan, esnafına kazandıran bir hale 
gelecek. Çalışmalarımız inşallah başarıya 
ulaşacak” diye konuştu. 

ESNAFINA KAZANDIRAN BİR ODA
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EMİNE DUĞAN
15 GÜNDE BİR YAYINLANIR



Kurban Bayramı dolayı-
sıyla Bağcılar Kaymakamlığı 
ve Bağcılar Belediyesi tara-
fından bayramlaşma töreni 
düzenlendi. Bayramın ikinci 
gününde Bağcılar Belediyesi Dr. 
Kadir Topbaş Halk Sarayı'n-

da düzenlenen etkinliğe iş 
adamından siyasetçisine 

öğrencisinden esnafına 
kadar toplumun her 
kesiminden vatandaşın 
iştirak etti. Programa 
anne ve babalar çocuk-
larıyla birlikte geldi. 
En güzel kıyafetlerini 
giyen çocuklar, kendi 
aralarında oyunlar 
oynayarak eğlenceli 
zaman geçirirken 

gülüşleriyle de etrafa 
mutluluk saçtı.

BAĞCILAR, SOKAKLARI 
GÜL KOKAN BIR ILÇE
Davetlilerin bayramını kut-

layarak sözlerine başlayan AK 
Parti İstanbul Milletvekili Tülay 

Kaynarca, “Bağcılar, sokakları 
gül kokan bir ilçe. Bu muhte-
şem ve kıskanılacak bir şey. Ha-
rikulade güzel” dedi. Bayramla-
rın mutlulukların paylaşıldığı 
günler olduğunu söyleyen Bağ-
cılar Belediye Başkanı Abdullah 
Özdemir ise, “Kurban Bayra-
mının kendine göre ayrı bir 
özeliği var. Kurban, yakınlaşma 
anlamına gelir. Hem Rabbimize 
hem birbirimize hem de kardeş-
liğimize yakınlaşma anlamı-
na gelen bugün de bir arada 
olmak bizleri ziyadesiyle mutlu 
etmiştir. Kurban temizliği, kül-
türümüzde vardır. İlçemiz de 
bizim evimiz. İlçemizin bütün 
camilerini cami bahçelerini gül 
suyuyla temizledik. Meydan-
larımızı sokaklarımızı temizle-
dik” diye konuştu. Konuşmala-
rın ardından yemek ikramında 
bulunuldu. Yemekten sonra 
ise bütün konuklar, birbirine 
sarılıp bayramlaştı. Törende 
Özdemir, çocuklara oyuncak 
hediye etti.

Bağcılar’da çocuk cıvıltıları 
eşliğinde bayramlaşma

Bayramlaşma programına; 
AK Parti İstanbul Milletvekilleri 
Hasan Turan ile Şamil Ayrım, 
AK Parti İstanbul İl Başkan 
Yardımcısı İsmet Öztürk, 
AK Parti İlçe Başka-
nı Rüstem Tüysüz, 
meclis üyeleri, sivil 
toplum kuruluşu 
temsilcileri, 
muhtarlar, 
gaziler ve 
vatandaşlar 
katıldı.

Iyilik Şampiyonası’nda yüzlerce 
öğrenci aynı anda kitap okudu

Tuzla Belediye Başkanı Dr. 
Şadi Yazıcı tarafından iyilik dağıtıl-
ması amacıyla Tuzla’dan başla-
yarak İstanbul’a yayılan ve daha 
sonra da Gençlik ve Spor Bakanlığı 
himayelerinde Türkiye projesine 
dönüşen İyilik Şampiyonası’na 
katılan lise ve üniversite öğren-
cileri, yeni görevleri için bir araya 
geldiler. Türkiye’nin en fonksiyonel 
parkı olan Tuzla Belediyesi Şelale 
Eğitim Parkı içerisinde buluşan 
gençler, önce Tuzla Belediye 
Başkanı Dr. Şadi Yazıcı ile bir araya 
geldiler. Lise ve üniversite öğren-
cisi yaklaşık 300 genç, soru cevap 
etkinliğinin ardından İyilik Şampi-
yonası görevleri kapsamında park 
içerisinde kitap okudular.

n Sıdıka BAYLAN / Kent 
Yaşam Gazetesi

TOPLUMUN HER KESIMINDEN 
VATANDAŞ KATILDI

Bağcılar’da siyasetçisinden iş adamına öğrencisinden muhtarına kadar toplumun 
her kesiminden vatandaşın bir araya geldiği bayramlaşma töreni gerçekleşti. Ne-
şeli çocukların gülüşlerinin renklendirdiği programda Bağcılar Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir, minik davetlilere oyuncak hediye etti.

“IYILIĞIN YAYGINLAŞMASI VE 
GELECEK NESILLERE AKTARILMASI 
ÇOK KIYMETLI”

Program sırasında açıklamalarda bulunan 
Tuzla Belediye Başkanı Dr. Şadi Yazıcı,” İyilik 
yapmanın bulaşıcı bir hastalık gibi viral olmasını 
söyledik ve hep altını çizdik. Ama iyilik kavramı 
şu anda dünyanın en çok ihtiyaç duyduğu bir 
şey olduğuna inanıyorum. Bu yüzden gelecek 
nesillerin birbirine iyilik yapması, karşısındakine 
empati yapabilmesi, karşısındakinin eksiklikle-
rini tamamlamaya çalışması, fikir açısından da 
dünyadaki var olan fikir çatışmalarının köküne 
inildiğinde iyilik yapmayan, iyilik yaptırılmadan 
yetiştirilmiş nesillerin sonucudur. Dünyanın 
iyiliğe ihtiyacı olduğuna inanıyorum. İyiliği bir 
şampiyona ile yapıyoruz ama gençlerin arasında 
yaygınlaşması ve gelecek nesillere aktarılması 
bizim için çok kıymetli. İyilik yapan tüm gençlere 
teşekkür ediyorum” dedi. 
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Kartal Meydanı’ndaki Srebre-
nitsa Boşnak Soykırımı Anıtı’nın 
önünde gerçekleştirilen anma 
programına; Cumhuriyet Halk 
Partisi(CHP) Milletvekilleri Akif 
Hamzaçebi ve Yüksel Özkan, CHP 
İstanbul İl Başkanı Canan Kaf-
tancıoğlu ve İl Yönetimi, Kartal 
Belediyesi Başkan Vekili Musta-
fa Oktay Aksu, Anadolu Yakası 
Bosna-Sancak Derneği Başkanı 
Erdoğan Erden, CHP Pendik İlçe 
Başkanı Doğan Çakmak, Kartal 
Belediyesi Başkan Yardımcıları, 
Meclis Üyeleri ile çok sayıda sivil 
toplum örgütü temsilcisi katıldı. 

Anma programı, Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve tüm şehitlere 
saygı duruşu ile İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla başladı. Programın 
devamında, Srebrenitsa Soy-
kırımı’nda yaşananların konu 
edildiği bir belgesel gösterimi 
gerçekleştirildi.
“KARTAL BELEDIYESI AILESI, 
BOSNALI KARDEŞLERIMIZIN 
YANINDADIR”

Anma programında konuşan 
Kartal Belediyesi Başkan Veki-
li Mustafa Oktay Aksu, Kartal 
Belediyesi ailesinin her zaman 
Bosnalılar’ın yanında olduğunu 
belirterek; “Kartal Belediyesi aile-
si olarak her zaman Bosnalı kar-
deşlerimizin yanındayız. Bugün, 
aynı acıların tekrar yaşanmaması 
için bu anma programlarını dü-
zenliyor ve çok önemsiyoruz. Dün-
ya siyasetinde, aynı coğrafyada 
benzer acıların yaşanmaması için 
çok dikkatli olmak ve buna göre 
önlemlerimizi almak zorundayız. 
Bir kez daha Bosna’da hayatını 
kaybeden soydaşlarımızı rahmet-
le anıyor, kederli ailelerine sabır 
diliyoruz.” ifadelerini kullandı. 

“Hatırlamak, Direnmektir”
Programın devamında ko-

nuşan CHP İstanbul İl Başkanı 
Canan Kaftancıoğlu, Srebnitsa 
Soykırımı’nın anma programına 
özellikle geldiğini vurgulayarak, 

şunları söyledi; “Srebrenitsa 
Soykırımı’nı anmak ve anlamak 
için Boşnak olmaya gerek yok. 
Sadece ve sadece insan olmaya 
gerek var. Ama sadece insan 
olmak da yetmiyor. İnsan ola-
rak kalmak olarak da sorum-
luluklarımız var. Hatırlamak 
direnmektir. Hatırlamak aynı 
zamanda geçmişin acılarıyla 
yüzleşip, Genel Başkanımızın 
‘Helalleşme’ dediği yüzleşmeyi 
yapıp, yasalar karşısında suçlula-
ra cezasını çektirmektir.”
“20. YÜZYILIN YÜZ KARASIDIR”

CHP Milletvekili Akif Hamza-
çebi ise Srebrenitsa Soykırımı’nın 
20. Yüzyılın en karanlık olayların-
dan biri olduğunu belirterek; “Av-
rupa’nın gözü önünde, medeni 
dünya olarak isimlendirilen o ül-
kelerin gözü önünde gerçekleşen 
bu soykırım Boşnakların hüzünlü 
tarihidir ve 20. Yüzyılın yüz ka-
rasıdır. O dönem, Avrupa Birliği 
kurulmuş ve milyonlarca insan 
huzur içinde yaşıyor diye tarif edi-
liyordu.” ifadelerini kullandı.

Anma programının sonunda 
ise, tüm katılımcılar Srebrenitsa 
Boşnak Soykırımı Anıtı’na karan-
fil bıraktı. Öte yandan, soykırım-
da hayatını kaybeden 8372 insanı 
temsilen bırakılan ayakkabıların 
önünde duygusal anlar yaşandı.

Srebrenitsa Soykırımının 
Şehitleri, Kartal’da Anıldı
Kartal Belediyesi, Avrupa’nın kalbinde, Sırp ordusunun Bosna-Hersek’in 
doğusunda bulunan Srebrenitsa’yı işgal ederek, 8 binin üzerinde Boşnak 
sivili katledişinin 27’nci yılı dolayısıyla bir anma programı düzenledi. 

“BALKANLARDA 
10 MILYONA YAKIN 
TÜRK KATLEDILDI”

CHP Milletvekili Yüksel Özkan 
ise, sadece Srebrenitsa’da değil, 
Balkanlarda 10 milyona yakın 
Türk’ün katledildiğine dikkat çeke-
rek; “Balkan Türklerinin en büyük 
hemşehrisi Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk, Cumhuriyet’i kurduktan 
sonra dış Türklerle ilgili temel bir 
dış politika kurdu. Bu temel dış po-
litikayı CHP hep savundu ve bunu 
bir siyasi miras olarak kabul etti.” 
ifadelerini kullandı.

Maltepe Belediyesi, 
Esenyurt’ta yaşanan sel 
felaketinin ardından sel 
mağduru vatandaşların 
yardımına koştu. Beledi-

yenin Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü’ne bağlı bir 

ekip, olay yerine 
giderek ekip-

man desteği 
ile birlikte 

tahliye ve 
temizlik 
işlerine 
yardım 
etti. 

Mete-
oroloji ve 
AFAD’ın 
uyarıları-

nın ardın-
dan İstan-

bul’da tahmin 
edilen ve gece 

saatlerinde başla-

yan şiddetli yağış mega-
kentin her iki yakasında da 
etkili oldu. Sağanak yağış, 
Esenyurt ilçesinde gecenin 
ilerleyen saatlerinde etkili 
oldu. Yağışla birlikte sel 
suları yolları doldururken, 
birçok ev ve işyerine de su 
bastı.
EKIPMAN VE 
PERSONEL DESTEĞI

Maltepe Belediyesi 
Temizlik İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri tarafından ev 
ve işyerleri selden zarar 
görenlerin malzeme tahli-
yesi yapılırken, belirlenen 
birçok noktada da temizlik 
ve çamurdan arındırma ça-
lışmaları yapıldı. Temizlik 
İşleri Müdürlüğü yaşanılan 
felakete personel, malze-
me ve çöp taksi göndererek 
dayanışma sergiledi. 

Maltepe’den Esenyurt’a 

yardım eli
Maltepe Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü 

ekipleri, İstanbul, Esenyurt’da yaşanan sel felake-
tinin ardından vatandaşların yardımına koştu.

DERE TAŞTI, EV VE 
IŞYERLERINI SU BASTI

İlçede bulunan Harami-
dere’nin taşmasıyla birlikte 
dere çevresinde bulunan 
vatandaşların evleri zarar 
gördü. Akçaburgaz Mahal-
lesi 3137 sokak içerisinde 
bir fabrikada ise 4 işçinin 
mahsur kaldığı bildirildi.  
Esenyurt’da sel bilanço-
su, gün aydınlandığında 
ortaya çıktı. Haramidere’de 
yaşanan taşkın sonucu 
Pınar Mahallesi ve Yeşilkent 
Mahallesi’nde çok sayıda ev 
ve işyerini su bastı, sokaklar 
sular altında kaldı. Araçlar 
sel sularının içerisinde ka-
lırken, bodrum katlarındaki 
daireleri sular altında kaldı. 
İstanbul Valiliği tarafından 
yapılan açıklamada Esen-
yurt’da toplam 18 mahalle, 
134 konut, 115 işyeri, 3 
fabrika, 1 dernek binası ve 1 
cami zarar gördüğü belir-
tildi. Maltepe Belediyesi 
Temizlik İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, yetkililer tara-
fından belirlenen yardım 
edilmesi gerekli noktalarda 
çalışmalarını gün boyunca 
sürdürdü.

Sabah özel araçlar-
la alınan vatandaşlar 
Kağıthane Belediyesi’ne 
ait Şile’deki dinlenme te-
sislerinde misafir edildi. 
Engellilere ve ailelerine 
motivasyon da sağlayan 
programdan vatandaşlar 
ücretsiz şekilde yararla-
nıyor. Tesislerde ayrıca 
ailelere çeşitli ikramlarda 
da bulunuluyor. Bu yaz il-
çede engelliler ve aileleri 
olmak üzere 1.500’e ya-
kın vatandaş Kağıthane 
Belediyesi’nin düzenledi-
ği bu etkinliklerle günü 
birlik tatil yapacak.

Pamdemi nedeniyle 
uzun bir süre evlerin-

den çıkamayan engelli 
vatandaşlar bu sayede 
stres attı. Yüzerek ve gü-

neşlenerek yazın keyfini 
çıkaran engelli vatandaş-
lara hareket etmek iyi 
geldi. Özellikle çocukla-
rın mutluluğu görülmeye 
değerdi.

Kağıthane Belediye 
Başkanı Mevlüt Öztekin; 
'' Özel çocuklarımız ve 
aileleri için unutama-
yacakları bir gün oldu. 
Yaz sonuna kadar her 
gün özel çocuklarımızı 
ve ailelerini Şile'deki 
tesislerimizde misafir 
etmeye devam edeceğiz. 
Onların mutlu olması 
için elimizden gelenin 
fazlasını yapmaya gayret 
ediyoruz.'' dedi.

ÖZEL ÇOCUKLAR 
IÇIN GÜZEL BIR GÜN
Kağıthane Belediyesi, engelli vatandaşları ve ailelerini Şile'ye 
günü birlik tatile götürdü. Denizin keyfini çıkaran engelliler 
gönüllerince eğlenerek, aileleriyle güzel bir gün geçirdi.

Çatalca’da yapılmamış 
çalışmaları, projeleri yaptığı 
için vatandaşlar tarafından 
“İlklerin Başkanı” olarak 
nitelendirilen Başkan Mesut 
Üner yine bir ilke imza ata-
rak hayvan yetiştiricileriyle 
kahvaltı programında bir 
araya geldi. İlçe Kaymaka-
mı Erdoğan Turan Ermiş, 
Meclis Üyeleri ve Başkan 
Yardımcılarının katılımı ile 
gerçekleşen programda Baş-
kan Mesut Üner, Çatalca’nın 
İstanbul’un kurban kesim 
üssü olduğuna dikkat çekti.

MUTLULUK VERICI
Çatalca Belediye Başka-

nı Mesut Üner sözlerinde, 
“Çatalca’mız gerçekten 
İstanbul’un kurban kesim 
üssü haline geldi. Sadece 
merkezimize değil artık ma-
hallelerimize de bayramda 
İstanbul’un dört bir yanın-
dan insanlarımız akın akın 
geliyor. Bu oldukça sevindiri-
ci çünkü kurban kesimi için 
gelen vatandaşlarımız aynı 
zamanda mahallelerimizi 
tanıyor, alışveriş yapıyor” 
ifadelerine yer verdi.

Çatalca Istanbul’un 
Kurban Kesim Merkezi Oldu
Çatalca Belediye Başkanı Mesut Üner bir ilke daha imza atarak hayvan yetiştirici-
leri ile bir araya geldi, sertifikalarını vererek görüş alışverişinde bulundu.

HEDEFIMIZ ÜRETEN BIR ÇATALCA
Çatalca’nın tarımda ve 

hayvancılıkta 1. sırada yer al-
ması hedefiyle çalışmalar yap-
tığını belirten Başkan Mesut 
Üner, “1115 km² yüzölçümü 
olan İlçemizi tarım ve hayvan-
cılıkta ilk sıralara taşımalıyız. 
Bizler hepimiz büyük bir aile 
olduk, el birliği ile çalışacak 
bu hedeflerimize ulaşacağız. 
Hayvan yetiştiricilerimizle 
bir araya gelmek bizler için 
çok önemli. Karşılıklı fikir 
alışverişinde bulunacağız. 
Bizler görevde bulunduğumuz 

3 yılda ilçemizin ihtiyacı olan 
sosyalleşme, yapılaşma proje-
lerimizi hızla hayata geçirdik. 
Önümüzdeki dönemde de 
hayvancılık, çiftçilik ve turiz-
me dair büyük projelerimizi 
hayata geçireceğiz. Üreten bir 
Çatalca olma yolunda hızla 
ilerliyoruz. Çatalca’mızı üre-
timde, hayvancılıkta, tarımda 
1. sıraya el birliği ile taşıyaca-
ğız. “Üreten bir Çatalca” olma 
hedefimize, hazırladığımız 
projelerimizle hızlı adımlarla 
hep birlikte ulaşacağız” dedi.
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VE SON GELİŞMELER…
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığı, 1 Temmuz 2022 günü İstanbul'da bir 
askeri alanı daha konut imarına açtı. TOKİ'ye 
devredilen Maltepe'deki 528 bin metrekarelik 
askeri alana, 7 katlı binalar dikilecek. Öte yan-
dan, yine bakanlık tarafından Sancaktepe'de 
4 bin 285 metrekarelik askeri alan ‘ticaret 
alanı' olarak belirlendi. Son olarak Kartal'da 2 
bin 700 metrekarelik askeri alanı ‘ticaret ve 
konut' alanı ilan edip, imara açtı. 

n HABER MERKEZİ – KENT YAŞAM

KURUM’SAL 
TUTARSIZLIK! 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı önce eski bakan Mehmet  Özhaseki sonra 

mevcut bakan  Murat Kurum ağzıyla 15 Temmuz darbe girişimi sonrası 

şehir içinden tahliye edilen askeri birliklerin boşalttığı arazilerin ranta 

açılmayacağını açıklamıştı. Hatta Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-

ğan’ın bu alanların yeşil alan olması talimatını verdiğini belirtmişlerdi. 

Fakat bu açıklamaların ardından İstanbul’daki tüm askeri araziler birer 

birer lüks konut ve ticari projeler için imara açıldı. 
Çevre ve Şehircilik 

Bakanı Murat Kurum,  2018 
yılı Ekim ayında Esenler’de 
bulunan 47. Motorlu Piyade 
Alay Komutanlığı'nın yer 
aldığı 183 dönümlük kışlada 
yapılan 15 Temmuz Millet 
Bahçesi'nde incelemelerde 
bulunmuştu. O ziyarette ba-
sına konuşan Bakan Kurum, 
askeri arazileri rant olarak 
görmediklerini ifade etmişti. 
Kurum şöyle konuşmuştu: “ 
Burada ata sporları ve diğer 
sporları yapabilecekleri 
alanlar olacak. İnsanlar hem 
oturdukları mekanın yanında 
vakit geçirebilecekler hem 

sporlarını yapabilecekler 
ve doğayla iç içe zaman 
geçirebilecekler. 15 Tem-
muz Millet Bahçesi, askeri 
alandan bize geçen bir arazi 
ve hiçbir zaman da askeri 
arazileri biz rant olarak 
görmedik. Halbuki şehrin 
en önemli noktasında, en 
merkezi lokasyonunda olan 
yerlerdir. Ama burası milletin 
kullanımına açılmak üzere ki 
ismi de millet bahçesidir, bu 
projelerimiz yoğun bir şe-
kilde devam ediyor. Bunları 
da inşallah kısa zamanda 
hepsini teker teker açıyor 
olacağız.”

BAKAN KURUM, 
2018’DE ESENLER’DE 

AÇIKLAMIŞTI

UYGULAMALAR 

SÖYLENDİĞİ GİBİ DEĞİL 

Bakan Murat Kurum aksini dile getirse de süreç 

içerisinde  uygulamalar bu ifadeler ile çelişerek en 

yetkili ismin söylemlerini tutarsız hale getirdi. Za-

ten bir önceki bakan Mehmet Özhaseki’de benzer 

sözler söylemişti. Özhaseki 2017 yılında, “Şehir 

içerisinde kalan askeri alanlar, bundan 50-60 yıl 

kadar önce bazen daha eski, şehirlerin çeperlerin-

de yer alan askeriyenin kullanacağı yerlerdi. Şe-

hirler öyle büyümüş ki askeri alanları içine almış 

ve yutmuş. Buraların dışarıya taşınması çok doğru 

bir fikir. Sayın Cumhurbaşkanımızın talimatı var, 

hepsi yeşil alan olacak. O konuda kimsede ters bir 

düşünce yok” demişti.

Her iki bakanda askeri 
arazilerin yeşil alan olarak 
kullanılacağını vurgulasa 
da uygulamalar bunu aksi 
yönünde oldu. Sözcü gazetesi 
muhabiri İsmail Şahin konu 
hakkında detaylı bir çalışma 
hazırlamış. Şahin,“ İstanbul’da 

askeri alan yağması: tek tek 
yapılaşmaya açılıyor” başlıklı  
haberinde oldukça detaylı bil-
gilere yer vermiş. 15 Temmuz 
darbe girişimi öncesinde de  
TOKİ iştiraki Emlak Konut GYO 
önderliğinde Bağcılar’da Ba-
tışehir, Halkalı’da Avrupa Ko-

nutları Atakent 3, Ayazağa’da 
Maslak 1453, Zeytinburnu’nda 
Büyükyalı, Zekeriyaköy’de 
boşaltılan füze üssünün yerine 
Köy yapılırken, Sancaktepe’de 
askeri lojmanların yerine ofis 
projesi yapıldığına dikkat 
çekmiş.

ŞAHİN GÖZÜYLE ASKERİ 
ALAN YAĞMASI 

15 Temmuz darbe girişiminden sonra 
yeşil alan olarak kullanılacağı söylenen 
askeri alanlarda betonlar yükselmeye 
başladı. Esenler’de Metris, Topkule ve 
Baştabya Kışlaları'nın bulunduğu askeri 
alanlar 2012 yılında “Rezerv Yapı Alanı”  
ilan edildi. 2019 yılında 720 hektarlık ala-
nın yüzde 38'i, yani 2 milyon 788 bin 562 
metrekaresine, konut, turizm ve ticaret 
imarı verildi.

HAİN GİRİŞİM BETONA 
HİZMET ETTİ

Ranta açılan askeri alanların 
en büyüğü ise İstanbul'da 3’üncü 
Kolordu Komutanlığı’na bağlı 
Çekmeköy Kışlası oldu. Arazi 
parsellere bölünerek Emlak Konut 
GYO’ya bedelsiz satıldı. 2019’da  
Ormanköy ve 2021’de  Çınarköy 
adlı projeler geliştirilip satışa su-
nuldu. Projelerin  yapımının 2024 
yılında tamamlanması bekleniyor.

EN BÜYÜK RANT 
ÇEKMEKÖY’DE

TOKİ ile Marmara Üniversitesi arasında imzalanan protokol çerçevesinde, 
Halkalı, Nişantaşı ve Bahçelievler Yerleşkeleri TOKİ’ye devredildi. TOKİ’de 

bunun karşılığında Maltepe’deki 2 milyon 455 bin metrekare büyüklüğünde-
ki Kenan Evren Kışlası arazisini üniversiteye verdi. Üç kampüsü alan TOKİ, 
Halkalı ve Nişantaşı kampüslerinin arazilerini Emlak Konut GYO’ya sattı. 

Emlak Konut Halkalı ve Nişantaşı’nda projelere başladı. 

ÜNİVERSİTEYLE TAKASTAN RANT ÇIKTI

İstanbul, Bakırköy Florya'da 34 
dönümlük askeri alan TOKİ tarafın-
dan 2018 yılında konut imarına açıldı. 
TOKİ, askeri lojmanların ve tesisle-
rin bulunduğu alanının imar planını 
değiştirerek arazinin yüzde 60'ını 
konut, geri kalan bölümünü de özel 
okul, cami ve park olarak düzenledi. 

2020 yılında Tuzla İçmeler'de Piyade 
Okul Komutanlığı arazisinde yaklaşık 
168 bin metrekarelik askeri alan ima-
ra açıldı. Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
tarafından yeni konut alanı ilan edilen 
askeri alanda; AVM, otel ve konutlar 
yükselecek.

BAKIRKÖY’E ÖZEL OKUL, 
TUZLA’YA AVM

DİKİMEVİ’NE REZİDANS PROJESİ 
Jandarma Genel Komutanlığı, TOKİ ile imzaladığı protokol çerçevesinde 

İstanbul Beşiktaş Barbaros Bulvarı'nda bulunan yaklaşık 30 dönümlük askeri 
alanı TOKİ'ye devretti. Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tarafından gerçekleştirilen 
ve Cumhurbaşkanlığı kararnamesiyle onaylanan plan değişikliğiyle 3 Eylül 
2018 günü arazi yapılaşmaya açıldı. Araziye rezidans projesi planlandı. 

LOJMANIN YERİNİ OTEL ALACAK

Beşiktaş Barbaros Bulvarı üzerinde yer alan 6 
adet askeri lojman binasının bulunduğu yaklaşık 
20 dönümlük arazi  Jandarma Genel Komutanlığı 
tarafından protokol ile TOKİ’ye devredildi. Ardın-
dan Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tarafından 13 
Ocak 2021'de “Rezerv Yapı Alanı” yani yeni konut 
alanı ilan edildi. Pasifik İnşaat adlı bir firma 
tarafından arazideki  binalar yıkılıp otel, alışveriş 
alanları ve rezidans inşa edecek.

LOJMANIN YERİNİ OTEL ALACAK

ZEKERİYAKÖY 
FÜZE ÜSSÜ ARAZİSİ

KAZLIÇEŞME
 BÜYÜKYALI PROJESİ

KAZLIÇEŞME 
BÜYÜKYALI

MALTEPE ASKERİ 
ALANDA İMAR

ÇEKMEKÖY 
KIŞLASI

DİKİMEVİ 
ARAZİSİ

HALKALI BİZİM 
MAHALLE
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“ÜÇ YILDIR TAHRİP ETTİĞİNİZ 
KENTİ DÜZELTMEK İÇİN 
UĞRAŞIYORUZ”

Esenyurt Belediyesi’nin Tem-
muz ayı birinci ve ikinci meclis 
toplantıları gerçekleşti. 18 gündem 
maddesinin görüşüldüğü toplan-
tıda, komisyonda bekleyen 1/1000 
ölçekli uygulama imar planı notu 
tadilatına ilişkin teklif, AK Parti ve 
MHP grubu tarafından reddedildi. 
Başkanlık Teklifi olarak meclis 
gündemine gelen teklif, ilçedeki 
deprem riski taşıyan binaların kent-
sel dönüşüme girmelerinin önünü 

açmayı hedefliyordu. AK Parti ve 
MHP gruplarının teklife ‘Hayır’ oyu 
vereceklerini açıklamaları üzerine 
söz alan Esenyurt Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, imar plan-
larının önceki dönemde yapılan 
yanlışlıklardan dolayı iptal edildi-
ğini hatırlattı. Başkan Bozkurt, “Üç 
yıldır tahrip ettiğiniz kenti düzelt-
mek için uğraşıyoruz. Bozduğunuz 
imar planlarını düzeltmeye çalışıyo-
ruz” diyerek tepki gösterdi. 
“BU KENTİ TAHRİP ETTİNİZ, 
BATIRDINIZ”

“Bu kenti tahrip ettiniz. Bu 

kenti batırdınız!” diyerek sözlerine 
devam eden Başkan Bozkurt, “Bu 
belediyeyi kurumsal olarak batır-
dınız. Bizim yaptığımız tek iş, şu 
an bu kenti toparlamaya çalışmak. 
Hala bu kentte yoğunlaşmayı 
artırmaya çalışıyorsunuz. Ben de 
belediye başkanı olarak burada 
olduğum sürece yoğunlaşmanın her 
zaman önüne geçeceğim. Bunun 
önünde kim olursa olsun, asla ve 
asla bir adım geri gitmeyeceğim. 
Burayı tahrip etmeyin artık, yeter! 
Yeter! Düşün milletin yakasından.  
Esenyurt’un birilerine peşkeş çekil-

memesi için birilerinin imar rantına 
mahkum edilmemesi için ben 
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt olarak görev süremin 
sonuna kadar karşı duracağım, bü-
tün engellemelere karşı duracağım. 
İster bağırın, ister çağırın, ister 
hukuk soruşturması açın. Buranın 
imar rantına dönüştürülmemesi 
için yapmam gerekenlerin tamamı-
nı yapacağım. Ne yaparsanız yapın 
benim bu tavrım değişmeyecek” 
şeklinde konuştu.

n KENT YAŞAM GAZETESİ 

Esenyurt’ta Deprem planına da 
ek bütçeye de RED!Esenyurt Belediye-

si’nde Belediye meclis 
çoğunluğunu elinde 
bulunduran AK Parti ve 
MHP grubu, belediye 
yönetimin getirdiği tüm 
tekliflere ‘Hayır’ diyor. 
İlçede deprem riski 
taşıyan binaların yıkılıp 
yeniden yapılabilmesi-
nin önünü açan uygu-
lama imar planı tadilat 
notu ve ek bütçe talebi 
AK Parti ve MHP’li mec-
lis üyelerinin oylarıyla 
reddedildi. 

İlçe meclisinde AKP ve MHP’li meclis üye-
lerinin ‘Hayır’ dediği bir diğer dikkat çekici 
madde ise 2022 mali yılı bütçesine ek ödenek 
talebi oldu. TÜİK’in açıkladığı yüzde 78,62 
enflasyon oranları ve artan giderler gerekçe 
gösterilerek istenen ek bütçe de AKP ve MHP 
grubu tarafından reddedildi. Ek bütçenin 
onaylanmadığı durumda bir kamu zararının 
oluşacağının ve hizmetlerin aksayacağının al-
tını çizerek bir sunum gerçekleştiren Bozkurt, 
ek bütçeye onay verilmezse konunun mahke-
meye taşınacağını söyledi. İnşaat ve hizmet 
giderlerinin yüzde yüzün üzerinde arttığını 
hatırlatan Başkan Bozkurt, “Arkadaşlar ger-
çekten bunu görmemek, buna karşı gelmek 
anlaşılır gibi değil. Biz ihaleye neye göre 
çıkacağız. Mesela kampüs liseyi neye göre 
yapacağım? Bunun bütçesi olmazsa ben iha-
leye çıkamam. 150 milyon lira olan projenin 
maliyeti şu an 600 milyon lira. Para olmadan 
hizmet olur mu? En büyük zarar kamu zararı-
dır, hizmetlerin aksamasıdır. Dolayısıyla eğer 
bu bütçe onaylanmazsa biz kamu hizmetini 

yeterince yerine getireme-
yeceğimiz için bir 

kamu zararının 
oluşmasına tam 

da siz sebep 
olacaksınız 
”dedi.

“KAMU ZARARININ 
OLUŞMASINA TAM DA 

SİZ SEBEP 
OLACAKSINIZ”

İlçedeki riskli yapıların dönüştürülmesinin 
önünü açan maddeyi reddeden meclis üyelerine 
tepki gösteren Başkan Bozkurt, geçmişte yapılan 
hataları düzeltmeye çalıştığını vurgulayarak hayır 
diyen AK Parti ve MHP grubunu eleştirdi. Başkan 
Bozkurt, “Esenyurt geçmiş yıllarda imar rantına 
mahkum edilmiş bir kent. İmar planları delik deşik 
edildi. Esenyurt Belediyesi adına açılmış 14 bin dava 
var. Bunların önemli bir bölümü kamulaştırılmamış 
el atmalarla ilgili. Başkalarının arazilerine hiçbir 
gerekçe göstermeden el atılmış, imar planı değişti-

rilmiş, mülkiyet haklarına tecavüz edilmiş-
tir. İmarla ilgili birçok yanlışlıktan dolayı 
Esenyurt’un adı maalesef imar rantına 
boğulmuş bir kent olarak tescil edilmiştir. 
Geldiğimiz günden beri iş yapmayalım diye 
elinizden geleni yapıyorsunuz. Esenyurt’un 
imar plansız kalmasının nedeni ait olduğunuz 
partinin yaptığı işlerdir. Tam da bunu düzeltmeye 
çalışıyoruz. Üç yıldır tahrip ettiğiniz kenti düzelt-
mek için uğraşıyoruz. Bozduğunuz imar planlarını 
düzeltmeye çalışıyoruz” ifadelerini kullandı.

“ESENYURT GEÇMİŞ YILLARDA İMAR RANTINA 
MAHKUM EDİLMİŞ BİR KENT” 

Pınar Mahallesi ve Hisar Mahal-
lesi’nden başlamak üzere İBB’ye ait 
taşınmazların hak sahiplerine satışı 
konusu İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu başkanlığın-
da imzalanan protokol sayesinde İBB 
Meclisi’ne taşındı ve oy birliği ile kabul 
edildi. Göreve geldiği günden bu yana 
ilçedeki paydaşlarla birlikte mülkiyet 
sorununun çözümü için çalışan Sarıyer 
Belediye Başkanı Şükrü Genç, tarihi 
kararın alındığın altını çizerek yaptığı 
konuşmasında, 2009'dan beri devir, 
takas ve ıslah planı çalışmaları olmak 
üzere konunun çözümü için her yolu 
denediklerini açıkladı.
“TAPU UMUDUYLA VATANDAŞ 
SÜREKLİ BELGE BİRİKTİRDİ”

Başkan Genç, İBB meclis günde-
mine taşınan ve oy birliği ile kabul 
edilen karar ile ilgili yaptığı konuşma-
da şunları söyledi; “Mülkiyet üzerine 
bugüne kadar çok şey söylendi. Bugün 
itibariyle bu karar neticesinde artık 
söylem safhasını aşmış ve eyleme 
geçmiş bulunuyoruz. Mülkiyet üzerine 
çok çalışma yapıldı. Takas yolu de-
nendi, kanunlarda değişiklik yapıldı, 

ıslah planı çalışmaları yapılarak her 
yol denendi. 2018 yılında imar barışı 
yürürlüğe girdi. “Tapu veriliyor” diye 
vatandaş umutlandı. Vatandaş hep 
tapu umuduyla 1984 yılında çıkarı-
lan 2981 sayılı yasaya istinaden tapu 
tahsis belgesi aldı, imar barışından 
yapı kayıt belgesi aldı. Tapu umuduyla 
vatandaş sürekli belge biriktirdi.

Sarıyer’de satışa konu olacak mülk-
ler; üzerinde 40 sene önce mahalle-
lerin kurulduğu mülkler. Bu mülkler 
üzerinde deprem güvenliği bilinme-
yen, usulüne uygun yapılıp yapılma-
dığı bilinmeyen bir yapı stoku var. Ve 
bu yapı stoku içerisinde de 200 bine 
yakın nüfus yaşıyor. Vatandaş elinde 
tapu olmadan biliyorsunuz hiçbir res-
mi işlem başlatamıyor. Bundan önce 
bir kırk yıl heba edilmişti, geçmişin 
sorunları zamanında çözülmeyerek 
bugüne ötelenmişti. Bundan sonrada 
ötelemenin kimseye bir faydası yoktu. 
Bu konu kimseye şahsi çıkar sağlama-
yan toplumsal bir talepti. Biz bugüne 
kadarda Sarıyer Belediyesi olarak şahsi 
çıkar taşıyan, toplumsal olmayan 
hiçbir konuyu ne ilçe ne de İBB Meclis 
gündemine taşıdık.

40 YILLIK MÜLKİYET 
SORUNU ÇÖZÜLDÜ

Sarıyerlilerin kanayan yarası haline gelen, 40 yıldır çözülemeyen tapu ve mülki-
yet sorunu İstanbul Büyükşehir Belediyesi meclisinde oy birliği ile kabul edildi. 
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç’in ısrarlı çabaları ve İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu’nun imzasıyla Sarıyer’in uzun yıllardır görmezden gelinen mülklerin satışı 
ile ilgili gündem maddesi İBB Meclisi’nden oy birliği ile geçti.

“Vatandaşın alım 
gücü de göz önünde
 bulundurulacak”

“MECLİS BUGÜN TARİHİ 
SORUMLULUĞUNU YERİNE 

GETİRMİŞ OLDU”
Tapu talebi tamamen halkın 

kendi talebi, halka rağmen siyaset 
olmuyor. Her seçim döneminde bu 
konu siyasete konu oldu. Hemen 
hemen her parti bu konuda halka 
vaatlerde bulundu. Ve bugün bu 
kararla bütün partiler verdiği sözün 
arkasında durmuş oldu. Meclis 
bugün tarihi sorumluluğunu yerine 
getirmiş oldu. Bugün bu kararın 
alınmasında emeği geçen mesai 
harcayan Sayın Belediye Başkanı-
mız Ekrem İmamoğlu’na ve bürok-
ratlarına, mecliste grubu bulunan 
ve destek siyasi partilerin yöne-
timlerine, komisyon üyelerine ve 
çalışma arkadaşlarıma şahsım ve 
Sarıyer halkı adına ayrı ayrı teşek-
kür ediyorum.”

Kararın uygulama konusunda 
endişeler olabileceğini ifade 
eden Başkan Genç, “Kararın 
uygulanması ve satış koşulları 
tamamen hak sahipliği gözeti-
lerek ve yasalara uygun olarak 
gerçekleştirilecek. Tapu tahsisi 
olanlar 2981 sayılı yasaya göre, 
yapı kayıt belgesi olanlar imar 
barışına göre işlem görecekler. 
Satın alınmayan hisseler yine 
İBB’nin üzerinde bırakılarak 
üçüncü şahıslara konu edilmeye-
cek. İBB yine her parselin ortağı, 
hissedarı olacak. Satış bedelleri 
vatandaşın alım gücü de göz 
önünde bulundurularak yasalara 
uygun şekilde sokak rayiç bedel-
leri üzerinden belirlenecek” dedi.
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BENZİN VARDI, ŞEKER VARDI, 
ŞERBET YAPIP BİZ Mİ İÇTİK?

Dokuzuncu Cumhurbaşkanımız 
Merhum Süleyman Demirel’in, “ 
Benzin vardı, şeker vardı, şerbet 
yapıp biz mi içtik?” şeklinde meş-
hur bir sözü vardır. İşte bu sözün 
günümüzde uyarlaması yapılacak 
olsa, en çok Sefaköy Halkalı Cad-
desi’nde Kemalpaşa ve Kartaltepe 
mahallelerinin kesiştiği bölgedeki 
otopark mağdurlarına yakışırdı. 
“ Sefaköy’de otopark var da biz mi 
park etmiyoruz?” diye isyan eden 
bölge halkı araçlarının sürekli 
çekilmesinden ve ceza yazılmasın-
dan şikayetçiler. Sefaköy Halkalı 
Caddesi’nde Fevzi Çakmak Mahal-
lesi bölgesinde İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’ne ait bir yeraltı otoparkı 
bulunuyor. Fakat bu yeraltı otopar-
kı yerleşim alanına uzak olduğu 
için tam kapasiteli kullanılamıyor. 
Ancak bankaların ve iş alanlarının 
yoğun olduğu Halkalı caddesinin 
Kartaltepe ve Kemalpaşa bölgele-
rinde araç kapasitesi düşük olan 
üç küçük otopark da bulunuyor. 
Caddenin Kartaltepe Mahallesi bö-
lümünü ise İSPARK işletiyor. Fakat 
mevcut park kapasitesi bölgenin ih-
tiyacını karşılamaya yetmiyor. Park 
yerlerini erken gelenlere kaptırmış 
olan vatandaşlar gün içerisinde ara 
sokaklara ve caddenin Kemalpaşa 
Mahallesi bölümüne araçlarını 
park ediyorlar. Bu park etmeler 
sonucunda da araçları ya trafik 
ekipleri tarafından çekiliyor ya da 
ceza yazılıyor. 
HEM VERGİSİ ÖDENİYOR, 
HEM PARK ÜCRETİ

Araç sahiplerine göre emniyet 
görevlileri otopark sıkıntısı oldu-
ğunu  vatandaşların başka çare 
bulamadıklarını bildikleri halde 

sık sık yasal işlem uyguluyorlar. 25 
Mart 2021’de çıkan yönetmelikle 
ilgili ‘ Otopark yönetmeliğindeki 
değişiklik işe yaramadı’ başlığıyla 
bir haber yayınlamıştık. Haberi-
mizde görüşlerine başvurduğumuz  
MMOB Mimarlar Odası Trakya Bü-
yükkent Bölge Temsilciliği Yönetim 
Kurulu Başkanı Mustafa Fazlıoğlu, 
otopark başına ücretlendirmelerin 
sorulması üzerine “Bir kere otopark 
ihtiyacı kamu hizmetidir. Yani ka-
muya yapılacak bu hizmet için ayrı 
bir ücret alınmasını doğru bulmu-
yorum. Vatandaş hem aracı alırken 
yüklü bir vergi ödüyor hem arabaya 
benzin alınca vergisini ödüyor. 
Tüm bu ‘hizmet almak için’ ödenen 
vergilerin üstüne bir de aracı park 
etmek için ayrı bir bedel ödemek 
zorunda kalıyor.”  açıklamasını 
yapmıştı. 
“BULABİLDİĞİMİZ YER 
ÜCRETLENDİRİLSİN”

Bölgedeki otomobil sahipleri 
yeterli kapasitede otopark imkanı 
yokken ceza kesilmemesini ve araç-
ların çekilmemesini park ettikleri 
yerlerden de resmi olarak park 

ücretlerinin alınmasını talep edi-
yorlar. Vatandaşlar,  Fazlıoğlu’nun 
dediği gibi vergisini ödedikleri  için 
ayrıca park ücreti ödemeye karşı 
çıkmak bir tarafa dursun araçlarına 
bulabildikleri yere ücret ödemeye 
razı durumdalar. “ Araçlarımız için 
bulabildiğimiz yer ücretlendirilsin” 
diyorlar. 

“Otopark varda, biz mi 
park etmiyoruz?”

Sefaköy Halkalı Caddesi’ndeki otopark yetersizliği nedeniyle zorunlu olarak park 
yasağı olan yerlere araçlarını çeken vatandaşlar cezalardan ve arabalarının çekil-

mesinden bıkmış durumda. Emniyet görevlilerinin de park yetersizliğini bildiklerini 
söyleyen vatandaşlar bu konuda esnek ve anlayışlı olmalarını talep ediyorlar. 

ATATÜRK PARKI ALTINA 
OTOPARK YAPILACAK

Bölgede TORKAM E-5 Çarşı’nın 
otoparkı faaliyete geçiyor. Yakın 
zamanda da TOKİ ve TORKAM şirke-
tinin anlaşması gereğince Kartaltepe 
Mahallesi Atatürk Parkı alt zeminine 
katlı otopark inşaa edilecek. İşin 
yapımını ve maliyetlerini TORKAM 
karşılayacak. Yapımı planlanan oto-
parkın bir an önce hayata geçmesini 
bekleyen bölge halkını oldukça ra-
hatlatacak olan çalışmanın önümüz-
deki günlerde başlaması planlanıyor. 
Otoparkın yerüstü bölümünün ise 
yeniden Atatürk Parkı olarak düzen-
lenmesi bekleniyor. 

İstanbul'un su kay-
naklarından biri olan 
Sazlıdere Barajı'nın 
üzerinde oluşan yeşil ve 
mavi tabaka görenler-
de endişe yaratmıştı. 
Bölge halkını rahatlatan 
açıklama İSKİ'den geldi.  
Yapılan açıklama-
da,"Sazlıdere 
Barajı'nda 
meydana 
gelen renk 
değişimi 
doğal bir 
süreç olup, 
suyun durgun-
laşması sebebiyle 
ortaya çıkmıştır" denildi.

İstanbul'da su kay-
naklarından biri olan 
Sazlıdere Barajı'nın 
üzerini yeşil ve mavi 
tabaka kapladı. Suyun 
üzerine ayrı bir katman 
oluşturan tabakanın göl 
kenarındaki otlara ve 
taşlara da bulaştığı da 
görüldü. değişimi gören 
vatandaşlar endişeye 
kapıldı. bir çevre fela-
keti olmasından korkan 
bölge halkını rahatlatan 
açıklama İSKİ'den geldi.   
Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Başkanlığının 

İzin ve Denetim Genel 
Müdürlüğü ekipleri 
barajdan numune alarak 
inceleme başlattı. Konu-
ya ilişkin İSKİ açıklama 
yaptı. Yapılan açıklama-
da , "Sazlıdere Barajı'nda 
meydana gelen renk de-

ğişimi doğal bir 
süreç olup, 

suyun 
durgun-
laşması 
sebebiyle 
ortaya 

çıkmıştır. 
Mavi ve yeşil 

renkteki alglerin 
oluşturduğu bu durumun 
ortalama 10 gün içeri-
sinde ortadan kalkması 
ve suyun normal haline 
dönmesi beklenmekte-
dir. Öte yandan alglerin 
meydana geldiği kısım, 
barajın su alma yapı-
sından uzak ve alglerin 
miktarı da azdır. İSKİ'nin 
İstanbul'a 365 gün 24 
saat kesintisiz ve içilebi-
lir kalitede su sağladığını 
hatırlatarak saygıdeğer 
İstanbullulara önemle 
duyururuz" ifadelerine 
yer verildi.

n  Kent Yaşam Gazetesi

Renk değişimi 
alglerden 

kaynaklanıyor

SÜMEYRA DUĞAN

15 GÜNDE BİR YAYINLANIR
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Küçükçekmece 
Cumhuriyet Mahal-
lesinde gerçekleşen 
açılışa siyaset, iş ve 
sanat camiasından 
çok sayıda kişi ve ka-
labalık halk topluluğu 
katıldı.
KARDEŞİ ABİSİNİ 
ANLATIRKEN 
DUYGUSALLAŞTI

Küçükçekmece 
Kaymakamı Turan 
Bedirhanoğlu, Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
CİNER MEDYA başkanı Kenan 
Tekdağ ve çok sayıda iş, siyaset ve 

sanat dünyasndan ismin katıldığı 
açılış konuşmasını Özen Ailesi 
adına Kemal Özen yaptı. Özen 
konuşmasında abisini anlatırken 
zaman zaman duygusallaşsa da 
özetle şunlara değindi”  Bu açılışı 
Bayram sürecinde  yapmamızın  
temelinde Abimizin ebediyete 
intikal etmesinin 4’cü senenin 
devriyesi olmasıdırr. Bu vesile ile 
geçmiş Kurban Bayramınızı kut-
larım Demokrasi ve milli birlik 
günü olan 15 Temmuzda Şehit-
lerimizi Rahmetle anar Gazileri-
mize şükranlarımızı sunuyoruz. 
Camiler Müminlerin toplandığı 
kutsal mekanlardır, Müslümanla-
rın birlik ve beraberlikle gerçek-
leştiği böyle bir mekanın açılması 
ve müminlerin hizmetine su-
nulması için teşebbüste bulunan 
fakat ömrü vefa etmeyen Abimiz 

kurucumuz Ekrem Özen’nin 
hayalini gerçekleştirmek için 
Özen ailesi olarak bütün sa-
mimiyetle gerekeni yaptık ve 
bugün sizlerin de katılımıyla 
bu hayrı hayata geçiriyoruz. 
Katılımız bizlere güç verdi, 
Özen ailesi adına hepinize ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum” dedi
 BAŞKAN TEKDAĞ EKREM ÖZER 
CAMİSİ İÇİN HEMŞERİLERİNE 
TEŞEKÜR ETTİ 

Düzenlenen açılışa katılan 
CİNER MEDYA Yönetim Kurulu 
Başkanı Kenan Tekdağ’da yap-
tığı konuşmada Ekrem Özen’in 
inançlı, samimi ve hayırsever 
biri olduğunu söyledi. Tekdağ ko-
nuşmasının devamında şunlara 
değindi “ Dinimiz Hayırda yarışın 
diye bizlere emreder. işte Hayırda 
yarışmanın güzel bir örneğini 
bugün görüyoruz. Bir değerli 
İnsanımız bu işe teşebbüs etti çok 
güzel bir ortam oluşturdu ama 
ömrü vefa etmedi son anını gör-
meğe. Merhum aziz hemşerimiz 
Ekrem bey bu hayır yarışına hem 
katıldı hem de örnek oldu.  Cena-
bı Hakkın Takdiri ömrü açılışını 
görmeye yetmedi. Allah Rahmet 
etsin. Özen Ailesini de bu hayır 
işi yarım bırakmayıp tamamla-
dıkları içinde kutluyorum” dedi 
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Ekrem Özen adına yaptırılan cami, 
vefatının 4. yılında ibadete açıldı
2018'de hayatını kaybeden Perakende sektörünün öncü markalarından Onur Mar-
ket'in kurucusu ve Onursal Başkanı Ekrem Özen adına yaptırdığı cami hizmete girdi.

Iğdır Kayısısı TBMM’de
5 Dernek yönetiminden oluşan Dünya Iğdır Dernekleri Federasyonu yönetiminin ziyaret ettiği CHP 

Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu Fahri Iğdır’lı oldu. Sefaköy Iğdırlılar Sosyal Dayanışma ve Kültür Derneği 
Başkanı Cafer Kılıç’ın, Kılıçdaroğlu’na “Sizi derneğimize onursal üye yapmak istiyoruz” talebine karşılık 

Kılıçdaroğlu, “Sizler kabul ederseniz benim için onur olur” dedi. Dernek Başkanı Kılıç, yanında getirdiği üye 
formunu Kılıçdaroğlu’na uzatarak üyelik imzasını aldı. Federasyon yönetimi daha sonra CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Engin Altay ve CHP Grup Sözcüsü Özgür Özel’i de ziyaret etti. Iğdır kayısısının da ikram edildiği 

ziyaretlerde her iki isim de ayrıca Iğdırlılar Sosyal Dayanışma Derneği’ne üye oldular. 

Dünya Iğdır Dernekleri Fede-
rasyonu’nun Ankara ziyareti 
önemli buluşmalara sahne 
oldu. Federasyon Başkanı A. 
Hadi Akmugan başkanlığında-
ki 16 kişiden oluşan heyetin ilk 
durağı TBMM oldu. CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu 
ile TBMM’deki randevusuna 
Iğdır kayısısı da götüren heyeti 
Kılıçdaroğlu makam odasının 
kapısında karşıladı. 

Dünya Iğdır Dernekle-
ri Federasyonu Başkanı A. 
Hadi Akmugan ziyaretin 
amacına yönelik yaptığı 
bilgilendirme açıklama-
sında ‘’Bizler an itibariyle 
5 derneğin kurucular 
kurulunda yer aldığı bir 
Federasyonuz. Kurucu 
Yönetim Kurulunda görev 
alan arkadaşlarımız ara-
sında CHP’den AKP’ye, 
MHP’den İYİ Partiye 
birçok siyasi partiye gö-
nül vermiş, hatta siyaset 
yapmış isimler var. Bizler 
Iğdır ve Iğdırlılar adına 
hareket eden sivil toplum 
kuruluşuyuz. Yeni bir 
oluşumuz ve resmiye-
timizi aldıktan sonra 
bizlere kapısını açan (ön-
celikle size çok teşekkür 
etmek istiyorum) tüm 
siyasi partileri ziyaret 
etmek, tanışmak ve dola-
yısıyla Federasyonumuzu 

tanıtmak, Iğdır’ımızın 
sorunlarını sizlere taşı-
mak istedik. Bu temelde 
Iğdır’a sınır noktada 
bulunan ve Ermenistan 
tarafında olan METSA-
MOR Nükleer Santrali 
bölgenin büyük sorunu. 
Çok eski bir teknolojiye 
sahip olduğu için olası 
bir depremde bölgenin 
felaketi olacağına inanı-
lıyor. Bu konuda bir dosya 
hazırlayıp Özgür Özel 
beye vereceğiz ve deste-
ğinizi bekliyoruz.’’ dedi. 
Akmugan, ‘’Bu temelde 
birçok siyasi parti veya 
siyasi isimle görüşme 
taleplerimiz oldu, cevap 
bekliyoruz. Ziyaret tale-
bimizi ilk kabul eden siz 
oldunuz size şahsım ve 
Yönetim Kurulunda bulu-
nan arkadaşlarım adına 
teşekkür ediyorum.” diye 
ekledi.

FEDERASYONUN İLK ZİYARETİ 
KILIÇDAROĞLU’NA OLDU

Dünya Iğdır Dernekleri Federasyonu 
yönetimini kabul eden CHP Genel Baş-
kanı Kemal Kılıçdaroğlu ise ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 
Kılıçdaroğlu, ‘’Sivil Toplum Kuruluş-
larının en önemli özelliği tabi ki farklı 
siyasi görüşlerin bir arada olmasıdır. 
Başarı da buradan gelir. Ben de önce-
likle sizleri Iğdır’ımız adına böylesi bir 
oluşuma imza attığınız için yürekten 
kutluyorum. Söz konusu nükleer sant-
ral için ise dosya bize ulaşsın arkadaş-
larımız gerekli çalışmayı yapsınlar ve 
mecliste de gündeme alırız.’’ dedi.  

Ülke gündemine dair de kısa bir konuş-
ma yapan Kılıçdaroğlu, ‘’Siyaset ötesi 
bir gerçeğin altını çizmek istiyorum o 
da ülkemizin içinde bulunduğu gerçek-
ler. Ekonomiden güvenliğe, hukuktan 
sağlığa, dış politikadan yabancı istila-
sına varıncaya her alanda ülkemiz işgal 
edilmiş durumda. Bu ülke hepimizin, 
bu ülke bir kişinin ülkesi değil. Ama 
ülkemiz maalesef bir kişi tarafından 
sağa- sola savrulup duruyor. Ülkesini 
seven her bireyin bu gerçeği görmesi 
ve ülkesine sahip çıkmak adına yanlışa 
dur demesi gerekiyor.” diye belirtti.

ÜLKE HEPİMİZİN, 
SAHİP ÇIKMAK ZORUNDAYIZ

5 DERNEK, 16 YÖNETİCİ BİR ARADA
16 Kişiden oluşan Dünya Iğdır Dernekler Federasyonu 

Yönetiminden Ankara ziyaretine katılabilen isimler ise şunlar 
oldu: Federasyon Başkanı A.HADİ Akmugan, Federasyon Başkan 
yardımcıları Av. Sinan Bayat, Cafer Kılıç, Kahraman Akdemir, Ali 
Angi, Cemal Avcı, Gürsel İlgüz, Zekeriya Tuncay, Serkan Tayfun, 
Dr. Perihan Abay, Gülay Aras, Rahmi Akkuş, Aydın Demirel, Mus-
tafa Avcı ve Celal Karaali
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Federasyonun 
İlk Durağı TBMM Oldu

IĞDIR DERNEĞİNE ÜYE OLDU
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KURBAN
BAYRAMINIZ
Kutlu Olsun

Sevdiklerinizle nice mutlu, sağlıklı ve huzurlu bayramlara...

Yönetim Kurulu Başkanı
 Mustafa KESKİN 

Bayram; dostluğu, sevgiyi ve geleceği paylaşmaktır.
Aşımızı, ekmeğimizi, soframızı paylaşmaktır.

Birlik ve beraberliğimizi, kardeşlik ve dostluğumuzu
en sıcak şekilde hissedeceğimiz bir Kurban Bayramı dilerim.


